



樣本
SAMPLE

請以正楷填寫 Please type or use **BLOCK LETTERS** to complete the form

第一部份 PART I

申請人姓名 Applicant's Name : 陳小明

電話號碼 Telephone no. : 1369770289X

如為內地本科申請人，請填寫網上報名系統之登入編號：
For Mainland China undergraduate applicant, please fill in the Login no. of online application system: (格式Format: 2X9XXXXXX) 22900032

此欄本校專用
FOR OFFICE USE ONLY
申請編號 Application No. :

第二部份 PART II

● 付款方式 Type of Payment	<input checked="" type="checkbox"/> 現金 In Cash	<input type="checkbox"/> 銀行匯票 Bank Draft	<input type="checkbox"/> 本票 Cashier's Order	<input type="checkbox"/> 支票 Cheque
---------------------------	--	--	---	------------------------------------

● 如遞交劃線支票、銀行匯票或本票者，請填妥以下資料：Applicable for paying Bank Draft, Cashier's Order or Cheque:

劃線支票、銀行匯票或本票號碼 No. of Bank Draft, Cashier's Order or Cheque	銀行名稱 Name of Issuing Bank	簽發日期 Date of Issue

● 付款金額 Amount:	<u>300</u>	● 貨幣 Currency:	<input checked="" type="checkbox"/> 澳門元MOP	<input type="checkbox"/> 港幣HKD
----------------	------------	----------------	--	--------------------------------

附註：劃線支票、銀行匯票或本票抬頭請寫「澳門大學」（期票恕不接受）。現金繳費只限澳門元(上限為澳門元500)。以劃線支票、銀行匯票或本票付款者，只限港幣支付。凡以非澳門地區發出之劃線支票、銀行匯票或本票者，必須另繳銀行費用澳門元50，作為兌票手續費。唯此費用按銀行實際收費而定，大學保留追討此手續費差額之權利。

Note: Please make bank draft, cashier's order or cheque payable to 'University of Macau' (Post-dated cheques are not acceptable.). The application fee to be paid by cash is only acceptable in Macau Patacas (MOP) while the maximum payment is restricted to MOP500. Bank draft, cashier's order or cheque payments in foreign currencies are only acceptable in Hong Kong Dollars. An additional handling charge of MOP50 is required for each bank draft, cashier's order or cheque drawn on banks out of Macau. In cases where the handling bank charges more than MOP50, the University reserves the right to recover the difference from the applicant.

❖ 本人確定於此表格中所提供的資料正確無誤，並聲明已知悉及明白以下《澳門大學註冊處收集個人資料聲明》
澳門大學根據第1/2006號法律作為一所公立高等教育機構，要求新生填寫註冊表作進行教育活動、提供教育輔助及與學生及其父母和監護人進行聯絡等用途。澳門大學承諾恪守資料保護的原則，確保其收集及保存之個人資料的保密性和完整性。但個人資料在網絡上流通可能缺乏安全保障，有被未經許可的第三人看到和使用的風險。
所有由閣下提供及登記的個人資料及其後在澳門大學完成的相關教育活動資料將成為本校的學生記錄。這些個人資料可在澳門大學內部及其他依法律規定或獲閣下授權的實體之間傳遞，以作大學行政及教學用途。
澳門大學將根據個人資料保護辦公室第02/2008號許可第三條對個人資料保存期的規定作保存學生及畢業生資料指引。
如學生未能填寫或確認註冊表上所須提供的有關身份認別及與教育活動相關的資料，其註冊將不獲處理。

❖ I declare that the information provided in this form is correct and I have acknowledged and understood the following <Personal Data Collection Statement of Registry of University of Macau>
The University of Macau being a public institution of higher education as set in Law No. 1/ 2006, in accord to the purposes of carrying out educational activities, providing educational support and contacting with students, parents or guardians, requires new students to fill in the Registration Form. The University of Macau undertakes to observe the spirit of the data protection principles and will make every effort to ensure the confidentiality and integrity of the personal information being collected and held by the University. The transmission of personal information over the Internet may lack protection and security. There is a risk you're your information may be accessed or used by an unauthorized third party.
The personal data collected and registered by you, as well as all education-related records you have completed in the University of Macau will be transferred to your student file established by the University. Those personal data may also be transferred within the University and to entities that are in accordance with legal provision or with your prior consent, for the purposes of University administration and education.
The University of Macau will comply with Article 3 (Duration for Data Preservation) of the Authorization No. 02/2008 (Personal Data Processing by Educational Institutions Relating to Students) of Office for Personal Data Protection of Macao for students and graduates' data management and retention.
The application will not be proceeded if the applicants fail to provide any of the mandatory fields as required in the form in accord to the personal-identification and education-related information.

陳小明

申請人簽名 Applicant's Signature

2022/06/01

日期 Date

收據 RECEIPT (出納處專用 FOR TREASURY SECTION USE ONLY)

以下是台端之申請編號，當與本校聯絡時，請提供這編號。Below is your application number. It must be used when communicating with the University.

申請人姓名 Applicant's Name : _____

申請編號 Application No. : _____

如為內地本科申請人，請填寫網上報名系統之登入編號：
For Mainland China undergraduate applicant, please fill in the Login no. of online application system: (格式Format: 2X9XXXXXX) _____

Treasury Section
Amount:
Signature & Chop:
Date: